
Account Opening Checklist - Chinese Resident (Corporate) Entity 

    

No. Document name 

1 
Business license 

营业执照正本 

2 
Duplicate of business license  

营业执照副本 

3 

Articles of Association (all amendments are included) of the Company (organization) or other equivalent 
constitutional documents 

公司（组织）章程（包括对章程做的所有修订）或其他相应的架构性文件 

4 
Joint-venture contract executed by all investors (for joint-venture enterprise only)  

合资各方共同签署的合资合同（仅限于合资企业) 

5 
ID/Passport of GM (and its translation into Chinese)/CFO/Board Chairman, all authorised signer, 2+ call back person 

总经理（或董事长）/财务负责人 (及总经理身份证的中文翻译件)/各位有权签字人/2名以上电话联系人的护照或身份证 

6 
ID/Passport of beneficial owners shareholding more than 25% company capital 

占公司资本金 注册资本金25%以上的实益受益人（个人）的护照或身份证 

7 
Ownership structure up to ultimate beneficial owner (in case there is no UBO)  

披露最终受益人的股权架构图（在没有最终实益所有人的情况下) 

8 
Open Account Permit Certificate (in case the company has basic account) 

人民币基本户开户行出具的开户许可证 (如果公司有基本账户) 

9 
Legal representative authorisation (in case authorized signatory is other than legal representative)* 

法定代表人授权书(如果授权签字人不是公司法人的情况下) 

10 
Power of attorney for RBS (if needed)* 

网银授权（如果需要的话） 

*In case the Bank couldn't witness the signature of Director/ Board in the Application for Bank's services, notarized 
document is required. 

*如果银行无法见证董事/董事会成员在“俄罗斯外贸银行服务申请表”上签字，则需公证 

Note:  
1. In case the Bank couldn't see the originals of documents, mentioned in p. 1-6, notarized copies are required. 

注意事项：如银行无法见证1-6的原件，则需进行公证。 

2. Documents according to p. 6-8 should be certified by company's chop.材料6-8需加盖公章。 

3. In case the Bank couldn't witness the signature of legal representative in the application form, Legal representative 

authorisation (p. 9) should be notarized.如银行无法见证董事/董事会董事会决议书上的签字，法定代表人授权书则需对签字

进行公证(p.9)。 

4. Power of attorney (p. 10) should be signed by legal representative and certified by company chop.法定代表人需要签署

授权委托书并加盖公司公章 (p.10)。 

 

 

 

 

 

 

 


